
Reportáž o lomu v Ševětíně

               Náhodou jsme zachytili informaci o reportáži v České televizi věnované problémům s provozem lomu v Ševětíně na Českobudějovicku. 
Tamější občané si stěžují na hluk, prach a dopravu z existujícího lomu. Na rozdíl od naší obce se na místní radnici problémům věnují a občany podporují. 
Myslíme si, že je to opravdu poučný příklad pro nás všechny, že problémy se musí řešit v předstihu.
 Až existují, je už opravdu pozdě. 
Máme opravdu zapotřebí obnovení těžby v lomu Ktiš? 
Celou reportáž najdete na odkaze:
www.ceskatelevize.cz/ct24/regiony/139230-obyv
atele-sevetina-broji-proti-hlasite-praci-v-lomu/
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